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Május elseje Rákosmentén

Polgármester az Elsõ Emeleten
Riz Levente a koncert után 
a www.zene.hu kérdéseire 
válaszolt.

Hogy jött az ötlet, hogy fellépj a 
rendezvényen?

Saját zenekarommal évek óta 
visszatérő vendégei vagyunk kü-
lönböző kerületi rendezvények-
nek. Tartottunk jótékonysági kon-
certet, felléptünk fesztiválokon, de 
szülinapi bulikra is gyakran hív-
nak bennünket. Hol akusztikusan, 
csöndesen muzsikálunk, hol hard 
rockot vagy progresszív rockot ját-
szunk. És szeretjük a magyar klasz-
szikusokat is megidézni… Hogy 
hogyan kerülök egy ilyen neves 
zenekarba? Ismerősök, baráti kap-
csolatok útján. Két évvel ezelőtt a 
Bikini együttessel zenéltem egy 
kerületi koncerten, az egyik szám-
ban billentyűztem, a másikban 

gitároztam, a „Rossz idők és „Mie-
lőtt végleg…” c. dalokban kísértem 
D. Nagy Lajost. Most, hogy jött 
hozzánk egy másik régi kedvenc, 
az Első Emelet, családi szál révén 
jött össze a közös zenélés.

Hogyan érezted magadat a 
színpadon?

Óriási élmény profi zenészek kö-
zött, profi technikával, tízezer em-
ber előtt játszani. Leírhatatlan…

Mit jelentett neked ez a fellépés?
Egy régi álom megvalósulását. 

Még gyermekkoromban, amikor 
tízéves voltam, vettem meg éle-
tem egyik első műsoros kazettáját, 
rajta az Emelet debütáló albumát. 
Már akkor is zenélgettem otthon, 
ekkor álmodtam meg, hogy talán 
majd egyszer egy színpadon áll-
hatunk….és 24 év múlva teljesült!

Miért éppen ezt a 3 dalt adtad elő?
A kedvenc Emelet-nótáim. 

A Subiduma egy kedves, ki-
csit szatírikus dal, görbe tükör 
minden politikusnak, ezért is 
szeretem…a Madam Pompadur 
nagy kedvenc, no meg a gitár-
szólójával még én is meg tudtam 
birkózni…a Táncosnő pedig az 
Emelet talán legjobb dala, a ze-
nekarommal is gyakran játsszuk, 
szeretik, szeretjük nagyon.

Mennyit készültél a fellépésre?
Bevallom, a munka mellett ke-

vés idő jutott rá, két próba no meg 
az otthoni gyakorlás, főként éjjel. 
A többit fejben és szívben…

Milyen visszajelzéseket kaptál 
az eseményt követően?

Sok pozitív jelzés jött, a leg-
jobban annak örültem, hogy 

Emelet-rajongók azt írták: el 
tudnának tagként képzelni a ze-
nekarban…végül is akár gitáron, 
akár billentyűn számíthatnak 
rám.…mások azt írták, jó hogy 
végre van egy polgármester, aki 
nem a szokásos „kocka”, aki nem 
tipikus politikus. Ezeknek is na-
gyon örültem…

Első Emelet rajongó vagy?
Szeretem zenéjüket, gyerek-

ként rojtosra hallgattam műso-
ros kazettáikat. Felnőttként egy-
egy izgalmas zenei megoldás, az 
egyéni hangszeres teljesítmények, 
a kiválóan megkomponált dalok 
fognak meg. No meg a hangula-
tuk…És el ne felejtsem: remek 
érzés, hogy az Első Emelet végül 
nálunk, Rákosmentén kezdett új 
életet…reméljük, sokáig zenél-
nek még együtt.

Az Index.hu honlap is 
foglalkozott a koncerttel és 
a polgármester fellépésével 
a Képviselő Funky című 
blogjában. 

„Azt nem egészen értjük, hogy egy 
34 éves fiatalember miért éppen 
az Első Emeletért rajong, de ezen 
kívül tényleg egy rossz szavunk 
sem lehet. Talán még annyi, hogy 
a polgármester úrnak a gitárnál a 
nyakba akasztható szintetizátor ta-
lán még jobban állna.” – írta némi 
malíciával a weboldal szerzője.
A cikket – ahogy a neten szokás 
- kommentálták az olvasók, ebből 
idézünk néhány hozzászólást:

*
H E T V E N K E D Ő K AT O N A
2009.04.30. 23:45:57 
S mi ezzel a baj?

Az lenne a normális, ha a polgár-
mesterek magukra zárnák az ajtót 
otthonukban? Amíg senkit sem 
akarnak rávenni semmire, addig 
miért ne? Akit nem érdekel, ne 
nézze, ne hallgassa. Akit meg za-
var, szavazza le legközelebb. 

*
TERSZIM 2009.05.01. 00:09:12 
Riz Levente jó arc. Végre történ-
nek jó dolgok a 17. kerületben: 
pl. tevékenyen részt vett a kerüle-
ti BKV járatok ésszerűsítésében, 
EU-s pályázatokon keresztül is hoz 
be pénzt és fejlődik is a kerületnek, 
stb. Nem is értem, hogy fideszes 
polgármester létére hogy tudta 
ezeket elérni.

Jó lenne, ha lenne az országban 
még vagy ezer hozzá hasonló 
mentalitású polgármester (vagy 
politikus, tökmindegy, milyen szí-
nekben), akkor talán haladna is ez 
az ország.
Amúgy a zenében tényleg otthon 
van, tudtommal más stílusban is 
játszik. 

*
DR. OTTO VON SCHNITZE
LPUSSKRANKENGESCHEIT
MEYER 2009.05.02. 18:39:38 
Úristen, az a gitárszóló... bevér-
zett tőle a fülem. Ezt fogja ját-
szani? Ilyenkor bezzeg a diplo-
máciai mentessége mögé bújik, 
mi? 

*
TORDAV 2009.05.01. 13:57:52 
elhiszem, hogy mindenkinek 
jár a szórakozás, de neki sztem 
sok más dologgal kellene foglal-
koznia. A 17 kb az egyetlen ke-
rület, ahol még mindig vannak 
csatornázatlan utcák, sok helyen 
nincs járda, s hát a föld-aszfalt út 
közötti kényszermegoldásokat 
élvezzük.
A közlekedés nem rossz, de azért 
buszfolyosó helyett inkább egy vil-
lamost kellett volna, ha jól tudom, 
volt is erre koncepció, csakhát.... 

*
ROBZIE70 2009.05.02. 10:43:25 
Sztem teljesen rendben van, hogy 

gitározik az EE-vel. Vki azt írta, 
hogy mással kellene foglalkoznia. 
Gondolom foglalkozik is mert 
nem hinném, hogy állandóan csak 
gitározik. :-D Kajagoogoo, Limahl, 
EE. Maradandót alkottak. F...s vagy 
nem, de ma is játszák számaikat és 
az un kis generáció számára sokat 
jelentettek/jelentenek. Egy szónak 
is száz a vége, sztem jó fej lehet az 
emberünk. 

*
VASZILJEVICS� �� �������
agyirokkant.blog.hu 2009.05.02. 
14:40:31 
én sem értem, mi itt a probléma. 
adott egy polgármester, aki vélet-
lenül nem olyan szögeletes, mint 
a többi, hasonló posztot betöltő, 
arcnélküli pártfunkcionárius 
szerte az országban. kövezzük 
meg érte?      

Ismét megmozdult a kerület a 
munka ünnepén. Mármint azok, 
akik kilátogattak az ’Elághoz’ az 
önkormányzati Majálisra. Idén 
is lezárták a kerület belvárosi 
részét, ahol fiatalok és idősek 
egyaránt megtalálták a kedvük-

re való szórakozási lehetőséget. 
Rekordnagyságú embertömeg, 
többtízezer ember fordult meg 
a keresztúri városközpontban. 
A Ferihegyi úton rengeteg 
program, játék várta az érdek-
lődőket, a nagyszínpadon pedig 

tánc és ének minden mennyi-
ségben. Délelőtt és kora délután 
inkább a gyerekeknek voltak 
programok a színpadon. A nap 
fénypontja azonban mégis az 
esti Első Emelet koncert volt. A 
zenekar a nyolcvanas évek egyik 

legsikeresebb magyar zeneka-
ra volt, sokáig nem lehetett ró-
luk hallani, most azonban újra 
a húrok közé csaptak. Fellépő 
vendégük is volt, hogy ki volt az, 
az kiderült az alábbi interjúkból.

Cs. Cs.

Téma volt az Interneten is…
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…és elkezdtük a második huszonöt évet…
Interjú az Első Emelet zenekar frontemberével, Patkó ’Kiki’ Bélával
Május elsején fergeteges 
koncerttel örvendeztette 
meg Rákosmente lakosságát 
az Első Emelet együttes. A 
banda 1982-ben alakult, 8 
éven keresztül meneteltek, 
minden évben lemezt adtak ki 
és tavasztól őszig körbeturnéz-
ták az országot. A kilencvenes 
évek elején leálltak, majd 
egészen tavalyig nagy volt a 
csend a zenekar körül.

Kiki: A csend azért nem teljesen 
igaz, a zenekar ’90-ben ugyan be-
fejezte a folyamatos munkát, de 
97-ben volt egy nagy koncert a 
BS-ben, majd 2003-ban Siófokon.

Cs.Cs.: - Oké, de mégsem mene-
telt úgy a banda, mint a nyolcva-
nas években. Most miért hallani 
megint az Emeletről?

Kiki: A 2008-as Syma-csarnok-
ban lezajlott nagy élő koncert 
volt a vízválasztó. Akkor volt a 
zenekar 25 éves. Attól tettük füg-
gővé a jövőt, hogy hogyan sike-
rül a buli. 

Cs.Cs.: Ezek szerint jól sikerült. 
Kiki: Igen teltház előtt játszot-

tunk, és akkor úgy döntöttünk, 
hogy újra nekiállunk dolgozni, és 
elkezdjük a következő 25 évet. 

Cs.Cs.: Milyen terveitek van-
nak?

Kiki: Csak nagy, kiemelt ren-
dezvényeken, illetve saját kon-
certeken lépünk fel, tehát ahol 
nagyszínpad van, jó hangosítás. 
Az Első Emelet kinőtt a hakni-
zásból, korábban sem szerettük, 
most főleg nem akarjuk. 

Cs.Cs.: Milyen kiemelt rendez-
vényekre gondolsz?

Kiki: Mint például a 
Rákosmenti majális. Az egy re-
mek rendezvény volt, most pe-
dig megyünk például a Siófoki 
Szezonnyitóra, majd Debreceni 
Virágkarneválra. 

Cs.Cs.: Apropó Rákosmente! 
Részetekről milyen volt az a 
buli?

Kiki: Remek, egyszerűen ki-
váló, nekünk az a fontos, hogy a 
közönség jól érezze magát, és ez 
így is történt. Több mint tízezer 
ember volt ott, akik végigbuliz-
ták, énekelték a koncertet. 

Cs.Cs.: Volt egy helyi erő is köz-
tetek. Hogy került Riz Levente pol-
gármester a csapatba?

Kiki: Megtudtuk, hogy Levente 
zenél, hogy saját bandája is van, és 
úgy gondoltuk, hogy akkor meg 
miért ne? Nyitottak vagyunk, és 
voltunk is minden jó ötletre. 

Cs.Cs.: Hogy vált be a Polgár-
mester  Úr?

Kiki: Meglepően tehetséges 
volt…persze volt feltétele a fel-
lépésnek, hogy egy párszor azért 
próbáljunk együtt, és ha megy a 
dolog, akkor benne vagyunk a 
közös szereplésben. Nagyon jól 
sikerültek a próbák, jó hangulat-

ban teltek, és a fellépés is remek 
volt, szerintem a közönségnek 
is nagyon bejött, hogy a polgár-
mesterük velünk zenélt. 

Cs.Cs.: A koncert után sokan 
írták különböző internetes fóru-
mokon, hogy beleférne a polgár-
mester a bandába, és miért nem 
veszitek be állandó tagnak…

Kiki: /nevetés/ Mint mondtam, 
nyitottak vagyunk minden előtt, 
és most Bogdán Csabi amúgy is 
hiányzik a zenekarból más irá-
nyú elfoglaltsága miatt, átgon-
doljuk a dolgot…

Cs.Cs.: Játszott már külsős a 
bandában?

Kiki: Nem még soha, persze 
voltak már vendégzenészek, de 
külsős még nem zenélt velünk, 
politikus meg aztán végképp 
nem.  

Cs.Cs.: Mit tervez az Első Eme-
let a jövőben?

Kiki: Mint mondtam, elkezdjük 
a következő 25 évet. Csak nagy 
bulikon, kiemelt rendezvényeken 
lépünk fel, illetve saját koncerte-
ket szervezünk. Lemezt nem ter-
vezünk, mert a piac sajnos teljesen 
halott, viszont az Első Emeletnek 
sosem volt dvd-je, tavaly jelent 
meg az első, tervezzük a másodi-
kat, és persze szeretnénk egy-egy 
új számot is írni, aztán azokat a 
közönségnek megmutatni, kon-
certeken, rádiókban. Ezen kívül 
természetesen játsszuk a régi 
számainkat, de már azokat sem 
úgy, ahogy a nyolcvanas években. 
Átalakítottuk hangzásukat, úgy 
hogy modernebb legyen a mai 
kornak megfelelően. Rockosabb, 
dögösebb lett a zene. Szóval így 
tervezzük a jövőt, remélem a kö-
zönség lelkesedése is olyan töret-
len marad, mint a miénk!

Cs.Cs.: Így legyen, Köszönöm 
szépen!

Kiki: Én is köszönöm! Cs. Cs.


